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kuryr 21. února 2023

Výbuch Nord Stream: Okamžik pravdy v rámci NATO?
infokuryr.cz/n/2023/02/21/vybuch-nord-stream-okamzik-pravdy-v-ramci-nato

Vyhození Nord Streams do povětří, když se pravda stane

široce známou, by se mohlo stát okamžikem pravdy v

NATO.

Ruská televize poznamenala, že vyhození Nord Streams by mohlo být

dnem pravdy pro NATO. Je tomu skutečně tak, protože pokud by

pravda o tom, že USA vyhodili do povětří ropovody a důvody k tomu,

měla být všeobecně známá, veřejnost v mnoha evropských zemích

NATO si položí otázku, jaký smysl má „obranná aliance“, když

“spojenců” provádí válečné činy proti jiným “spojencům”.

I když jsem skeptický, že se to stane, vzhledem k moci amerických

médií skrývat fakta, která byla a mohou být známá, nebo dělat

maximum pro diskreditaci nositelů těchto pravd, mám

komentář zprávy moderátor , který ruská televize vysílá každou

neděli, nicméně v překladu jako podnět k zamyšlení.

Začátek překladu:

Okamžik pravdy v rámci NATO

http://www.infokuryr.cz/n/2023/02/21/vybuch-nord-stream-okamzik-pravdy-v-ramci-nato/
https://www.anti-spiegel.ru/2023/mit-welchen-tricks-der-spiegel-den-artikel-ueber-die-sprengung-von-nord-stream-einordnet/
https://vesti7.ru/video/2567334/episode/19-02-2023/
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Speciální výbušniny C4, speciální sonary, norská protiponorková loď

Alta a dekompresní komora pro potápěče, které na palubu přivezla

CIA. Velmi složitá operace. Sám jsem provedl několik ponorů v

hlubokém moři a dobře vím, k čemu sloužila dekompresní

komora. Aby rychleji utekli z místa činu.

Ostatně maximální hloubka, ve které američtí potápěči pracovali, je

91 metrů. To znamená, že tlak je až devět atmosfér. Při tlaku musíte

vdechovat plynnou směs s kyslíkem, která se rozpouští v krvi. Rychle

stoupá z této hloubky a krev se začíná vařit. Pokud jdete přímo do

dekompresní komory, tlak se tam vyrovná a plyny rozpuštěné v krvi

pomalu vycházejí ven, jinak musíte během výstupu dělat mnoho

dekompresních přestávek. To trvá dlouho. Museli ale rychle pryč.

Vše je samozřejmě potřeba znovu zkontrolovat. Proč brát Hershovo

slovo? Navzdory tomu, že je mu 85 let, je Seymour Hersh ve

vynikající intelektuální formě. Je to profesionální investigativní

novinář, možná nejlepší ve svém žánru v USA. Jeho senzační

publikace o amerických zločinech ve Vietnamu a Iráku se vždy

setkávaly s nesouhlasem a skepticismem.

Byl obviněn z toho, že držel své zdroje v anonymitě a nezveřejňoval

je. Ale promiň, věřil by Hershovi některý ze starších a

informovanějších zdrojů, kdyby nějaký zdroj prozradil? Pak by Hersh

musel změnit kariéru. Ale jak už to tak půl století a dodnes je, měl tu

čest proniknout do toho, co by mělo zůstat utajeno. A až dosud byl

Hershův výzkum dříve nebo později společností vždy přijat. Ale proč

byste tomu měli věřit? To je příliš málo. Zkontroluj to! Koneckonců

jde o reputaci Ameriky. Jde také o loajalitu k aliančním vztahům v

rámci NATO a dokonce i samotný raison d’être bloku.

Ověření Hershových tvrzení je snadné. Předvolejte Bidena do

Kongresu a nechte ho přísahat na Bibli. Předvolejte údajné pachatele

a pod přísahou je vyslechněte, abyste získali veškeré

podrobnosti. Začněte s Bidenovým poradcem pro národní

bezpečnost Jakem Sullivanem. Nebyl to náhodou koordinátor té



3/7

kriminální akce? Proč se to ještě nestalo? Koneckonců, USA již nyní

trpí obrovskou ztrátou image kvůli popírání. A všechno toto popírání

je přímo infantilismus na nejvyšších úrovních vlády. Nikoho o ničem

nepřesvědčíš. Naopak potvrzují podezření. Čím déle bude nejistota

trvat, tím horší to pro USA bude.

Je to k smíchu, ale Bílý dům ani nemá vlastní verzi událostí. Co se

tedy stalo u ostrova Bornholm v Baltském moři? Američané říkají, že

to nebylo na našem území, není to naše věc. Ať to prošetří země, kde

se to stalo. Nemáme s tím nic společného. Směřovat.

Jak uvedl Ned Price, mluvčí amerického ministerstva zahraničí:

„Tyto bombové útoky se nestaly na americké půdě. Nechávám na

našich partnerech, na jejichž území k těmto bombovým útokům

došlo, aby se vyjádřili k příslušným vyšetřovacím mechanismům.“

To trochu klouže. Ostatně bombové útoky na plynovody jsou válečný

akt, ozbrojený útok na Německo. Pokud ano, kde je NATO se svou

Chartou podle článku 5, kde útok na jednoho je útokem na

všechny? Nezkusil se nikdo dívat na věci z tohoto úhlu? Biden to

rozhodně nezkoušel. Má jiné priority a jiné motivace. Seymour Hersh

to vidí takto:

„Byly obavy, že Evropa z konfliktu vycouvá. Nyní Biden dal Evropě

jasně najevo: „Jste druhořadí“. Důsledky sabotáže budou pro

Evropany hrozné. Politické důsledky pro nás budou obrovské. Biden

a jeho kumpáni z Bílého domu tento výzkum popřeli a nadále jej

popírají, zatímco získávají souhlas v tisku. Například moje bývalé

noviny, New York Times, už na toto téma z nějakého důvodu nepíší,

ale souhlasí s vládou a ignorují ji.Totéž platí pro Washington

Post. Politické důsledky se pro nás projeví až v dlouhodobém

horizontu, včetně případného vystoupení některých zemí z NATO,

protože nechat je v chladu není pro Bidena tak špatné, je mnohem

důležitější vést vojenský konflikt, který nevyhraje. Jsem jen

ohromen.”
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Jsem si jistý, že důkladné vyšetřování odhalí roli Británie. Jsou na

takové věci odborníci. Do případu jsou ale zapleteni i Norové. To

není žádné překvapení. Norsko je velká námořní velmoc. Už v

předminulém tisíciletí se Vikingové plavili se svými bezpalubními

loděmi se ženami, dětmi a stavebním materiálem přes Atlantik na

Island a dokonce do Ameriky, kterou pojmenovali

Vinland. Vydrancovali Francii a terorizovali Evropu od Hamburku po

Lisabon. Ve 20. století je to země s největší obchodní flotilou na

světě. V rybářství Norsko vždy patřilo mezi pět nejlepších zemí

světa. Rozvinula stavbu lodí a koncem století již Norové byli

průkopníky ve výstavbě hlubinných ropných a plynových plošin v

hloubkách několika set metrů.

Dříve jsme si mysleli, že Norsko je malé, ale země fjordů má 22 000

kilometrů pobřeží – více než polovinu rovníku. Norsko nemá Evropu

příliš v oblibě, dvakrát v referendech hlasovalo proti členství v EU,

ale země je zakládajícím členem NATO a nejbližším spojencem

USA. Američané napumpovali stovky milionů, ne-li miliardy dolarů

do vojenské a zpravodajské infrastruktury země. Je jasné, že Norové

se stali pro USA neocenitelní v operaci odříznutí Nord

Streamu. Právě Norové našli ideální místo pro teroristický útok v

Baltském moři. Byla to jejich protiponorková loď Alta, která spustila

a vynořila americké potápěče. A jsou to Norové, kteří dosahují

kolosálních superzisků tím, že vytlačují Rusko z evropského trhu s

plynem. Jen za poslední rok ztrojnásobily své příjmy z ropy a plynu

ve srovnání s předchozím rokem.

Norové se nyní také skrývají… Chápeme, mají strach. Ale víte, bez

ohledu na to, kolik nití svážete, konec přijde. Každý týden budeme

dostávat další a další informace o zločinu století. Už se to nelíbí nejen

obětem, ale ani řadě pachatelů.

Nyní, chcete-li, je okamžik pravdy v atlantské komunitě. Okamžik

pravdy v rámci NATO. Pokud je NATO, jak nám bylo řečeno, aliancí

založená na hodnotách, je poctivost – alespoň v rámci aliance –

hodnotou, nebo ne? Nebo je nahrazována „diplomatickou imitací“? A
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mají spojenci právo klást si navzájem otázky? No, jen se zeptat? A

mohou očekávat upřímnou odpověď? Nebo je tam upřímnost dávno

zapomenutým pojmem? Ale jaká je potom povaha tohoto

spojenectví? Jaký je jeho základ? A potřebuje to vůbec

každý? Koneckonců, to, co se stalo, byla skutečná zrada, abych byl

upřímný. V Německu to slovo prostě ještě nepadlo, ale brzy nastanou

vnitřní nepokoje.

Nerad předpovídám, ale v lidských vztazích zrada vždy znamená

ztrátu. Ztráta přítele, partnera. V mezinárodních vztazích je zrada

vždy ztrátou. Ztráta důvěry, ztráta spojence. To je zcela normální. V

lidském životě psychologové studovali fáze smutku nad

ztrátou. Uplatňují se i v mezinárodních vztazích. Existuje

jednoduchý, klasický pětifázový diagram, ale můžete jej rozebrat

ještě dále.

Poznámka d. Překlad: Pro to, co nyní následuje, bude tato grafika

zobrazena v programu a procházet krok za krokem.

Emoce a pocity jdou nejprve dolů a pak nahoru. Od prohry ke

zvykání si na ztrátu. Představte si Německo. Jen jedna země,

nejdůležitější země kontinentální Evropy. Pro jednoduchost si

vezmeme Německo.
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Šok tam byl. necitlivost? Nejspíš tam teď jsou. Další fází je popření:

Ne, to nemůže být! Německo projde odmítnutím.

Pak očekávejte emocionální výbuchy. To asi uvidíme. Pak přichází

hněv: Na USA. Pak přichází strach: Jak, proč? Jak nám to mohli

udělat? A co nám ještě udělají, když jsme tak bezbranní?

Pak je hledání cesty ven nevyhnutelné. A zde mohou různé představy

vést dokonce k fázi zvané dezorganizace. dezorganizace

společnosti. Může to dokonce vést k panice. zoufalství a nízké

sebevědomí. Pak Němce přepadne pocit viny: No, je to naše vlastní

chyba, že jsme tak prostí.

Dále přichází samota, samozřejmě: Nikdo nás Němce nemiluje. A jak

je to nespravedlivé!

Může dokonce existovat touha po sebeizolaci nebo izolaci od

ostatních. Němci budou chtít vlézt do kokonu. Deprese samozřejmě

přináší problémy s návratem do normálu. A co je normální?

Ale pak se objeví nový vztah. Třeba s Ruskem? Moskva byla k

Německu vždy spravedlivá. A pokud se dáte dohromady, vznikne

globální mocenské centrum. To bude pro Německo nový způsob

života.

A pak je tu naděje. Získané zkušenosti se samozřejmě

přehodnocují. A pak pomáháte ostatním. Soused. Pak pocítíte nové

štěstí!

To jsou fáze, kterými Němci projdou, pokud jim v tom nebude

zabráněno. Amerika, která ztratila veškerou vnitřní zdrženlivost,

obrazně řečeno ukope Německo k smrti. Uvidíme, kdo čeho je v nové

situaci schopen. Zůstává to vzrušující. A teď je ten okamžik pravdy.

konec překladu

Thomas Röper

__________________

https://www.anti-spiegel.ru/2023/der-moment-der-wahrheit-innerhalb-der-nato/
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